
Formandens tale – Generalforsamling 2025 

Kære Skovparkens beboere, 

Velkommen til årets generalforsamling! Det er dejligt at se så mange velkendte 

– og måske nogle nye – ansigter her i aften. Endnu et år er gået i Skovparken, og 

som altid har det ikke været kedeligt. 

Antenneafdelingen – mere fart på fremtiden 

Lad os starte med antenneafdelingen. For tre år siden overtog vi driften, og vi fik lidt af 

hvert med i kurven – brugt grej grundet coronakrise, slidte dele fra Stofa og en CMTS-

hovedcomputer, der begynder nu at vise tegn på sin alder. 

Der var et nedbrud tilbage for en måned siden og det var hovecomputeren der drillede – 

Derfor er vi glade for at kunne sige, at vi for længe siden blev enige om at tage skiftet til nyt 

udstyr med rettidig omhu, end panik og plaster.  

Vi er i gang med at skifte den ud as we speak. Det har været en lang rejse for at finde det 

rigtige til den rigtige pris, og finde en løsning så I ikke skulle have flere penge op af 

lommerne. Dette er lykkedes, og vi er endt ud med et produkt der lever op til 

forventningerne.  Lave vedligeholdelsesudgifter og høj kvalitet.  

Derudover har vi fået skiftet 42 fiber-noder i anlægget – det er dem der sørger for, at 

fiberen ude på vængerne bliver til det, der kommer ud af dit antennestik derhjemme. Det er 

derfor det hedder hybridfiber. Disse var plus 25 år gamle. 

Det nye udstyr er klar, 2 områder er allerede skiftet over på det, og alle bliver skiftet over på 

det nye system inden for den næste måned. Det betyder også at vi nu har et anlæg hvor alle 

Stofas mærkater er pillet af og som er klar til fremtiden. 

Og det bedste? Vi er klar til at levere endnu hurtigere internet: 1200 Mbit – til en pris, som 

man faktisk godt tør sige højt! 

Ny support når der er brug for hjælp 

Vi har lyttet til de tilbagemeldinger vi har fået ang. supporten og mange tak for det. Der var 

for mange uheldige situationer med den tidligere support, som gjorde man ikke kunne stole 

på, om man kunne få fat i dem. Derfor sagde vi pænt farvel til den gamle support sidste år og 

fra den 1. januar i år fik Infowise opgaven med at håndtere supporten. Vores første indtryk 

er klart: De er dybt professionelle og der er kommet styr på sagerne. Tak for tålmodigheden 

og brug dem endelig. Kontakt informationer står i medlemsbladet og på hjemmesiden. 



Skovparkens grønne hjerte 

I den grønne afdeling har vi heller ikke ligget på den lade side. Vi har søgt kommunen om 

midler til et ekstra vandhul og flere vildblomster, så vi kan farvelægge vores fællesarealer – 

og samtidig følge Nyborg Kommunes biodiversitetspolitik. Det er både pænt og fornuftigt. 

Vi har også skruet ned for græsslåningen. I stedet for fire ture om måneden, nøjes vi nu med 

tre. Det giver blomsterne tid til at blomstre – og bierne en chance for at gøre deres arbejde. 

Og så sparer vi faktisk en god portion penge, som vi kan bruge på andre grønne projekter. 

Træer, fliser og Skovkortet 

Desværre har vi været nødt til at topskære flere asketræer – asketoptørre er desværre 

kommet til Skovparken. Det betyder at træernes toppe dør langsomt. Ikke noget vi kan gøre 

ved det, men vi håndterer det så nænsomt som muligt. 

Vi har også taget hul på fliseprojektet. Vi har kant-skåret stierne og lavet en vurdering: De 

trænger – og mere end vi troede. Derfor kommer vi senere i aften til at fremlægge 

bestyrelsens ønske om at speede projektet op. Mere herom senere. 

Og i samme boldgade: Vi har investeret i programmet Skovkortet. Det lyder fancy – og det er 

det faktisk også. Her kan vi registrere alt fra kloakdæksler til træer, sende digitale ordrer til 

gartneren og lave pasningsplaner. Fremtiden er digital – også i Skovparken. 

GDPR og hjertestartere 

Vi er også kommet i mål med GDPR! Det har ærlig talt været et langt og tungt træk – meget 

længere end vi havde håbet. Men det er nødvendigt og vigtigt. Tak til Mettes store arbejde 

og Tålmodighed. 

Og så har vi fået sat to hjertestartere op – én i Egernvænget, hvor vi så det største hul i 

dækningen, og én ved den kendte placering på Rådyrvænget. Det handler om tryghed – og vi 

er stolte af det. 

En lille bøn 

Inden jeg runder af, vil jeg lige komme med en bøn – og det handler om nikotinposer. Ja, 

dem. De små hvide. De er begyndt at ligge lidt for mange steder – og det er ikke godt. Hunde, 

katte, fugle – de dør altså, hvis de spiser dem. Så smid dem i skraldespanden. Tak. 

Tak 

Til slut vil jeg bare sige: Tak til hele bestyrelsen. I knokler, I engagerer jer, og I gør det af lyst 

– ikke fordi der er penge i det. Vi er ikke en kaffeklub, vi er en arbejdsgruppe – og det 

mærkes. Jeg er stolt af jer. 

Og tak til jer medlemmer. For jeres opbakning, jeres input, jeres ros og jeres kritik. Det er alt 

sammen med til at gøre Skovparken til det sted, det er – og det sted vi ønsker, det skal blive. 

Velkommen til generalforsamling 2025. 
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